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Úvod: 

Stručná anotácia 

 

Písomný výstup činnosti klubu Človek a spoločnosť je zameraný na zhodnotenie aktivít 

klubu, stručný opis jednotlivých stretnutí a posúdenie efektivity týchto stretnutí. V jeho 

závere budú zaznamenané odporúčania pre školský rok 2020/2021. 
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Zámer a priblíženie témy písomného výstupu 

 

Cieľom písomného výstupu pedagogického klubu Človek a spoločnosť je zhrnutie obsahovej 

stránky jednotlivých zasadaní klubu, ktoré sa uskutočnili v 2. polroku školského roka 

2019/2020, čiže v mesiacoch február 2020 až jún 2020, zhodnotenie naplnenia plánu 

stretnutí, ich efektivity a dopade na zvýšenie kvality vzdelávania na našom gymnáziu.   

 
 

 

http://www.gamtt.sk/


Jadro: 

Popis témy/problém 

 

   Druhý polrok činnosti klubu Človek a spoločnosť začal zhodnotením činnosti za prvý 

polrok a tiež plánmi na druhý polrok. Situácia , ktorá nastala od marca 2020 zmenila i plány 

našich klubových stretnutí. Termíny i obsah stretnutí sme museli operatívne meniť, čo je 

uvedené v upravenom pláne činností klubu. V ňom sú nezrealizované stretnutia prečiarknuté 

a zelenou sú dopísané nové stretnutia, ktoré prebiehali dištančne aj prezenčne. 

Veľkou očakávanou akciou mala byť Akadémia k 30. výročiu založenia gymnázia. Tento 

projekt sa mal  realizovať za aktívnej účasti študentov, čím sme chceli vytvoriť  priestor pre 

neformálne vzdelávanie. Na zasadaní klubu 28.2.2020 sa vytvorila osnova akadémie, zoradili 

sa jednotlivé vystúpenia do scenára a začali sa pripravovať jednotlivé body programu. 

Akadémia sa mala konať v apríli, no z dôvodu výnimočného stavu sa nekonala. Prekladá sa 

na jeseň 2020. 

3 kolegovia: Mgr. Adriana Koltnerová za geografiu, Mgr. Marta Vozárová  za občiansku 

náuku a Mgr. Matej Kišš za dejepis sa zúčastnili v dňoch 10.-11.2.2020 školenia vo Zvolene 

v rámci projektu Civilizácia organizovala Indícia.  Na školení si pozreli ukážkové hodiny 

z jednotlivých predmetov. Ukážkovú hodinu z občianskej náuky zrealizovala Mgr. Marta 

Vozárová. Išlo o scenár Cestou, necestou, ktorá bola zameraná na cestu do školy. Kolegom 

na zasadaní klubu objasnila scenár, vysvetlila jeho hlavné časti a spôsoby modifikácie. 

Povzbudila kolegov do organizácie otvorených hodín. Mgr. Adriana Koltnerová predstavila 

aplikáciu s ktorou sa oboznámili na školení a pomocou ktorej sa dá zrealizovať vedomostná 

hra v teréne. Kolegovia si aplikáciu stiahli a vyskúšali si prípravu takejto hry. Ďalšou 

vzácnou informáciou zo školenia boli informácie o spôsobe testovania vedomostí získaných 

bádateľskou formou. Mgr. Matej Kišš odprezentoval kolegom vzorovú úlohu do testu, ktorá 

preveruje práve tieto schopnosti. 

Vzhľadom na situáciu, ktorá neočakávane nastala, sa práca pedagógov od 16. marca 2020 

presunula do online priestoru. Stretnutia pedagógov prebiehali prostredníctvom Webexu, 

ktorý spoločnosť Cisco poskytla školám zdarma. Podobne ako porady, aj zasadania klubov 

prebiehali spoločne. Tým sa zvýšila efektivita komunikácie a prenos vzácnych skúseností 

medzi jednotlivými vyučujúcimi rôznych predmetov.  

Stretnutie klubov 1.4.2020 viedli jednotlivé vedúce klubov: Mgr. Jana Kuracinová, Mgr. 

Katarína Tomašovičová a Mgr. Marta Vozárová. Kolegovia sa oboznámili s prácou 

v prostredí Webex, naučili sa ako funguje plánovanie hodín, ako sa vytvára a ukladá šablóna 

pozvánok na online hodiny a podobne. 

Z pracovnej porady, ktorá sa konala dňa 19.3.2020, vzišla požiadavka pedagógov prehĺbiť si 

vedomosti a zručnosti s prácou s prostredím Edupage. Na základe týchto stretnutí vznikla 

prirodzená potreba stretnúť sa aj na rovine klubov.  Keďže išlo  o potreby, ktoré sa týkajú 

všetkých pedagógov rovnako, stretli sa všetky tri kluby prostredníctvom Webexu dňa 

2.4.2020. Toto stretnutie plynule nadväzovalo na stretnutie 1.4.2020, nakoľko bolo potrebné 

riešiť problémy a nedostatky  hneď, aby sa zabezpečila plynulá a bezproblémová výuka, boli 

zasadania klubov dva dni po sebe. Toto stretnutie bolo celé venované tvorbe materiálov 

v prostredí Edupage. 

Na základe odporúčania ministra školstva sa mali školy rozhodnúť, akým spôsobom budú 

hodnotiť jednotlivé predmety a klasifikovať ich ako priebežne, tak i na konci školského roka. 

Na základe týchto potrieb prebehlo zasadanie klubov dňa 17.4.2020. V klube Človek 

a komunikácia sa kolegovia dohodli na klasifikácii formou známok. Jediným predmetom, 

kde nebude hodnotenie známkou, ale formou „absolvoval/absolvovala“ bude telesná 

a športová výchova.  

 



 

Na stretnutí klubov 6.5.2020 sme riešili konkrétne problémy spojené s dištančným 

vzdelávaním a zdieľali sme ich riešenia.  

Po uvoľnení krízovej situácie posledné dve zasadania klubov prebiehali už prezenčnou 

formou.  Prvé prezenčné stretnutie klubu prebehlo 23.6.2020. Toto stretnutie bolo spoločné 

pre všetky tri kluby, nakoľko bol pozvaný vzácny hosť, klinický psychológ PhDr. Peter 

Szeliga, PhD. Na základe našej požiadavky sa venoval dvom témam: Ako zvládať konfliktné 

situácie? a Syndróm vyhorenia, čo s tým? Pôvodne boli tieto témy rozdelené na dve 

zasadania klubu, ale vzhľadom na vzniknutú situáciu COVID 19 sme tieto témy spojili.  

Posledné stretnutie 30.6.2020 malo dva hlavné ciele: celkové zhodnotenie dištančného 

vzdelávania a činnosti klubu Človek a spoločnosť. 

 

 

 

 

  
 

 

 

Záver: 

Zhrnutia a odporúčania pre činnosť pedagogických zamestnancov 

 

Najväčším prínosom je podľa členov klubu Človek a spoločnosť odborný posun učiteľa a to 

napriek nepriaznivej situácii spôsobenej corona krízou. Priestor, ktorý sa na zasadaniach 

klubu vytvoril, sa vyplnil vždy efektívne.  

Z nesplnených plánov 2. polroku šk. roka 2019/2020 sa v nasledujúcom šk. roku plánuje 

zrealizovať Akadémia k 30. výročiu založenia školy a účasť členov na konferencii Učíme pre 

život, ktorá sa presunula na september. Tiež zaujímavé témy stretnutí, ktoré sa podľa plánu 

nemohli zrealizovať, nakoľko sa v kluboch riešili aktuálne vzniknuté problémy dištančného 

vzdelávania, sa presunú na budúci školský rok.  

Učitelia museli v 2. polroku preukázať svoju flexibilitu a kreativitu, čo bolo kladne 

ohodnotené žiakmi a rodičmi v dotazníku spätnej väzby. Za túto svedomitú a vysoko 

odbornú prácu v krízových podmienkach všetkým členom vedúca klubu Mgr. Marta 

Vozárová úprimne poďakovala.  

 
Odporúčaním do budúceho šk. roka je presunúť nezrealizované témy z 2. polroka šk. roka 2019/2020 

do šk. roka 2020/2021. Ide o témy Ako diskutovať o politike, Ako motivovať žiakov 

k sebahodnoteniu. Pokračovať sa bude tiež v odbornom vzdelávaní. 
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